

NOTULEN

Ledenvergadering Plaatselijk Belang Stiens

16 mei 2023, 20.00u

1. Opening

Voorzitter Wiebe Nieuwsma opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom, in het bijzonder de dames van Dorpenteam Noord van Amaryllis, die na de pauze een presentatie zullen houden.

2. Medelingen

Er is bericht van verhindering ontvangen van de fam. Huls, fam. van Riemsdijk, Frank Visser, Pieter Boonstra, Douwe Struiksmā en wethouder De Haan. Er wordt gevraagd waarom er geen notulen zijn van de vorige ledenvergadering, de voorzitter erkent deze fout en zegt toe de notulen in het vervolg bij de stukken te zullen voegen.

3. Verslag secretaris

De secretaris doet verslag van de werkzaamheden over het afgelopen jaar, waarvan een deel verwerkt is in de powerpoint presentatie die later volgt.

4. Verslag penningmeester

De penningmeester presenteert het jaaroverzicht over 2022, de balans en de begroting voor 2023 en geeft een korte opsomming van de projecten die met een bijdrage uit het dorpsbudget gerealiseerd zijn. Er komen vragen over het bedrag reserves speeltuinen', en de gelden voor de beweegparken; hierover geeft de penningmeester uitleg.

5. Kas controle commissie

De kas controle commissie, bestaande uit Geert vd Leest en Karin vd Burg, heeft de financiële administratie onderzocht en in orde bevonden en stellen voor de penningmeester décharge te verlenen. De vergadering gaat hiermee akkoord. Geert vd Leest is aftredend en Arthur Kok wordt bereid gevonden als nieuw lid in de commissie zitting te nemen. Als reservelid treedt Simon vd Weij aan.

6. Bestuur van de vereniging

De verschillende bestuursleden stellen zich aan de vergadering voor. Wiebe Nieuwsma en Henk Louwsma zijn aftredend en herkiesbaar. De vergadering gaat akkoord met hun herverkiezing. Verder benoemt de secretaris de verschillende bestuurscommissies.

7. Verenigingszaken

In de powerpoint presentatie komen de diverse aspecten van het afgelopen jaar aan de orde. Jeltje Reitsma, bestuurslid belast met de communicatie, geeft een toelichting op de verschillende manieren waarop Plaatselijk Belang meer bekendheid en publiciteit wil creëren. Als aanvulling hierop vertelt de voorzitter iets over de verenigingsstructuur en het onderzoek naar de eventuele aanpassing er van. Hij nodigt alle aanwezigen op om mee te denken en te reageren. Bert Dwarshuis, bestuurslid belast met verkeerszaken, doet verslag van de verschillende zaken die spelen.

Er komen vragen over verkeerssituaties in de Gysbert Japikxstrjitte, en de Lutskedyk: De verdiepte middengeul blijft gevaarlijk voor fietsers; bij de aanleg is daar door Plaatselijk Belang al aandacht voor gevraagd, maar we gaan dit nogmaals aankaarten bij de gemeente.

Richard Aldridge, bestuurslid belast met wonen, repaircafé en centrumvisie doet verslag van de verschillende zaken die actueel zijn. Er komen vragen uit de vergadering over het behoud van de monumentale status van de Remiseloods. Onze voorzitter zegt dat hoewel Plaatselijk Belang er concreet geen stem in heeft, wij wel bij zijn betrokken en er bij gemeente zowel als bij de vastgoed ontwikkelaar op aan hebben gedrongen rekening te houden met de status als monument maar ook in overleg te gaan met de bewoners van de omliggende woningen over spelen en parkeren. Het repaircafé loopt zeer goed en Richard doet een oproep voor nieuwe vrijwilligers, zodat het repaircafé eenmaal per week open kan in plaats van eenmaal in de twee weken. De centrumvisie doorloopt een aantal brainstorm- en planningsessies, waarbij kernzaken zijn: vergroening van het plein, parkeren en het oorlogsmonument. Op de vraag uit de vergadering of er een datum voor realisatie is, nee, die is er nog niet.

Renske Tjeerdsma, bestuurslid belast met de speeltuinen in ons dorp doet verslag. Er komt een klacht uit de vergadering over de situatie bij de speeltuin aan de Huismanstrjitte over niet nagekomen afspraken met de gemeente. We zeggen toe dit op te nemen met de gemeente om dit binnen 1 maand op te laten lossen. Er is ook een vraag of er drainage is aangelegd op de plek waar de speeltuin in de Ritske Boelemastrjitte gepland is. Ook dit zullen we opnemen met de gemeente. Wel vragen wij dat ook de buurt zelf klachten te melden bij de gemeente.

8. Rondvraag

Vraag uit de vergadering: wie organiseert de 4 mei herdenking? Antwoord: IKW, Interkerkelijk Werkgroep Stiens. Is er een plan voor de herontwikkeling van het gebied rond de oude Skalm? Antwoord: er zijn wel gedachten over bij de gemeente, maar nog geen concrete plannen.

9. Na de pauze en sluiting

Na de pauze volgt de presentatie van de dames van Dorpenteam Noord van Amaryllis over hun werk. Om ongeveer tien uur sluit voorzitter Wiebe Nieuwsma de vergadering, na de dames van Amaryllis hartelijk bedankt te hebben en de aanwezige leden voor hun aanwezigheid en inbreng.

Stiens, 21 mei 2023
Henk Louwsma
secretaris